

# JSK 無縫休閒服貼合系列

## Sewfree Casual-wear Bonding Series



JSKU-336CUBR

### JSK-336CUBR 超聲波切邊貼膠膜機 / Ultrasonic Trimming & Film Adhesive Machine

用於布料落膠膜切邊使用、設有超聲波切邊功能，解決裁切散口問題、減少用料損耗、增加生產速，效果優好。設有輕觸式螢幕控制、操作簡單。

It is used for fabric film adhesive and trimming, has additional ultrasonic trimming function to avoid edge burr. It can reduce the consumption of materials as well as improve productivity with excellent effect. It can be operated easily through advanced touch screen monitor.

### JSK-336B+H 摺邊貼膠膜機 / Adhesive Film Fusing And Hemming Machine

適用於摺邊使用熔合效果良好，粘牢固。設有輕觸式螢幕控制、操作簡單。

It is suitable for hemming underwear, ski jacket, waterproof wear, sports clothes etc. with excellent stable fusing effect. It can be operated easily through advanced touch screen monitor.



JSK-336B+H



JSK-886B-8800

### JSK-886B-9800 無縫埋夾機 / Adhesive Film Fusing & Taping Machine

適用於雪褸、防水衣、運動衣、帽、鞋、背包及帳篷對疊埋夾使用。設有輕觸式螢幕控制、操作簡單。備有自動微退功能、減少壓帶空白。

It is suitable for skiwear, waterproof outdoor, sportswear, caps, shoes, backpacks and tents etc with overlap felt seam. It can be easily operated through advanced touch screen monitor, with the function of automatic micro back-ward to reduce the blank-press.



JSK-886B-9800



JSKHA-8800

### JSK-886B+8800 二合一貼帶包邊機 / Adhesive Film Fusing & Binding Machine (2 in 1)

適用於雪褸、防水衣、運動衣、帽、鞋及背包貼帶及包邊使用。設有輕觸式螢幕控制、操作簡單。備有自動微退功能、減少壓帶空白。

It is suitable for skiwear, waterproof outdoor, sportswear, caps, shoes and backpacks etc with taping and elastic webbing binding. It can be easily operated through advanced touch screen monitor, with the function of automatic micro back-ward to reduce the blank-press.



JSKHA-9800II

### JSKHA-8800-II/JSKHA-9800-II 單/雙臂熱風機 / Single/Double Arm Hot Air Seam Sealing Machine

用於防風、防水產品，直線及曲線熔合均可。

It is a versatile machine for seam sealing of waterproof & weatherproof materials. It is suitable for sealing of straight line and curve seams with adhesives tapes.



JSKU-2CTH

### JSKU-2CTH 全自動熔邊機 / Fully Automatic Seamsonic Cutting Machine

多功能設備，集溶接及修剪於一身，更可作印壓圖案功能，免除“散口”及飛邊線的缺點。It is a versatile and multi-function machine which suitable for sealing, welding, cutting and trimming of fabrics. It can also be used for embossing of logos and patterns. Its cutting and trimming leave no-fray edges.



JSKUHP-63

### JSKUHP-63 打棗及切圓頭機 / Zipper Tacking & Round Trimming Machine

適用於拉鍊裁斷、切圓頭及打棗定位。

To apply to zipper cutting, ends trimming in round shape and zipper tack stopper.

Model	型號	JSKU-336CUBR	JSK-336+H	JSK-886B-9800	JSK-886B-8800	JSKHA-8800	JSKHA-9800-II	JSKU-2CTH	JSKUHP-63
Power Supply	電源	1P 220V							
Rated Outpply 輸出功率	Heater 發熱	1370W	2300W	1650W	2200W	2500W	2500W	800W	800W
	Motor 馬達	530W	180W	180W	180W				60W
Temperature	溫度	0-200°C						/	/
Max pressure	最高壓力	5Kg/cm <sup>2</sup>							
Compressre Air	壓縮空氣	>0.4MPa							
Speed	速度	1-6m/min			1-23m/min		1-6m/min		/
Frequency	工作頻率	20KHz	/	/	/	/	/	20KHz	/
Working Width	工作寬度	12mm	12mm	6-18mm	6-18mm	14-22mm	14-22mm	/	/
Dimension	機身尺寸	1000×700×1700	1000×560×1000	1200×710×1700	1000×710×1700	1250×610×1580	1250×610×1580	1000×700×1700	1200×710×1700

\*THIS CATALOGUE IS SUBJECT TO CHANGE WITHOUT NOTICE. 本產品規格如有改變，恕不另行予告



JSKHCPZ-12

JSKHCPZ-12/JSKHCPZ-22/JSKHCPZ-18 旋轉冷熱無縫壓機  
Rotated Type Heating & Cooling Seam Sealing Press Machine

用於無縫雪襖/防水衣/運動衣服裝拉鍊袋，褲袋拉鍊位膠膜貼合。可因不同拉鍊尺寸配合模具使用，另設有冷熱壓模使拉鍊貼合效果完美，而時間、溫度、壓力可因應需要調較使用。

It is used for film adhesive of zipper bag on clothes (such as sew-free ski jacket, waterproof wear, sports clothes etc.) and trousers. It can be used with kinds of mold according to zipper sizes. Furthermore, it has cold & hot mould to make the zipper adhesive perfect. The time, temperature and pressure can be adjusted accordingly.



JSK-456-II+4824

JSK-456-II+4824 定位器連定位檯 / Positioner & Fix Position Table

定位器是用來解決在粘合時，布料移動問題，如配合有抽風功能之定位檯一起使用，效果更好。

The Fabric Positioner solves the problem of fabrics moving or shifting by fixing the fabrics in place before the sealing/pressing process. It is best used together with the Vacuum Board because the vacuum will keep the fabrics together while fabric positioner melts the marked points.



JSKHP-48V-III

JSKHP-15V/JSKHP-48V-III 全自動平板式壓機

Fully Automatic Flat Press Machine

用於無縫雪襖/防水衣/運動衣服裝膠膜裁片、袋位、對疊骨位貼合，效果良好能保持布料質感，亦可用於移印，燙畫，壓襪使用。

It is used to bond the fabrics, pockets and side line of sew-free ski jacket, waterproof wear and sports clothes with excellent effect as well as keeping fabric textures. It is also suitable for printing, embossing and pressing.



JSKHP-15V

JSKHP-1280V全自動雙盤平壓機 / Fully Automatic Flat Press(Double Trays)

用於大裁片或多件裁片同時貼合使用，減少布料出現色差問題，可用於移印、燙畫等等。備有雙盤式前後盤設計，可提高工作效能增加產力。

It is suitable for bonding of large fabric sheet or several sheets together. It can be used for moving print and embossing to reduce aberration. It is fitted with double trays for great work efficiency.



JSKHP-1280V

JSKFP-S袖底+邊夾機 / Joint Seam For Sleeve & Side Line Machine

用於無縫雪襖/防水衣/運動衣服裝側骨及褲骨對疊貼合，效果良好。輕觸式螢幕控制，操作簡單。可設定不同溫度、時間、壓力使用，備有抽風功能。

It is used to bond for side line of sew-free ski jacket, waterproof wear and sports clothes with excellent effect. It can be operated easily through advanced touch screen monitor. The time, temperature and pressure can be adjusted accordingly, it also has vacuum function.



JSKFP-S

Model	型號	JSKHCPZ-12	JSK-456-II	JSK-4824	JSKHP-15V	JSKHP-48V-III	JSKHP-1280V	JSKFP-S
Power Supply	電源	3P380V	1P220V	3P380V	3P380V	3P380V	3P380V	3P380V
Rated Output	Heater 發熱	4000W	60W	/	1800W	7500W	9000W	4500W
	Motor 馬達	500W	/	750W	750W	750W	840W	550W+550W
Temperature	溫度	0-200°C						
Max Pressure	最高壓力	5Kg/cm <sup>2</sup>						
Compressure Air	壓縮空氣	> 0.4Mpa						
Working Area	工作面積	300X100mm	6X25mm	1200X720mm	380x380mm	1200x380mm	1200x800mm	1400X800mm
Dimension(mm)	機身尺寸	900X1150X1600	150X200X700	1220X900X1450	900X810X1670	1500X1050X2010	1850X2900X1550	2000X1600X1800

\*THIS CATALOGUE IS SUBJECT TO CHANGE WITHOUT NOTICE. 本產品規格如有改變，恕不另行予告

**JUKI**  
JUKI CORPORATION

**JUKI Smart Solutions**

innovate Your Business with JUKI

2-11-1, TSURMAKI, TAMA-SHI, TOKYO 206-8551, JAPAN

TEL:+81-42-357-2370 FAX:+81-42-357-2379

URL: <http://www.juli.com>